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ACTA REUNIÓ 23.9.2022 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINARIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES 
I PARES D’ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 23.09.2022 
 

El 23.09.2022, a les 15.30 reunits les/els assistents de manera presencial a la sala de 
professors, s'obri la sessió seguint l'ordre del dia que s'assenyala i es desenvolupa en la 
forma següent: 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior. 

S'aprova l'acta anterior. 

 

2. Informació de l'últim Consell Escolar 15.9.2022: 

En el Consell Escolar informen de que queda una factura de Serunión de 4000 euros que 
correspon al sopar de graduació dels/les alumnes de sisé de l'any passat. Pel que sembla 
hi ha hagut un malentés en la negociació amb Serunión; com a nova empresa de 
menjador es va acordar que assumirien les despeses de l'àgape que es fera en la 
graduació, però Serunión no té constància. Les persones responsables ja no estan en el 
col·legi. Es convida a Serunión a una reunió per buscar una solució. 

S'han creat les comisions de treball: 

1- Economia i Menjador 

2- Pedagogia, Igualtat i convivència 

Informen de que s'ha arribat a un acord de col·laboració amb la Universitat de València 
per a un projecte amb la Facultat de Belles arts. 

Des de l'AMPA s'ha enviat al Consell Escolar informació sobre els projectes oferits en 
l'IVAM. 

S'acorda posar en marxa el projecte de la Biblioteca. 

Donat l'encariment dels preus de les empreses de transport se sol·licita a l'AMPA que 
pregunten als socis/ies si coneixen empreses de transport per a comparar preus. 

Es proposa reprendre les reunions AMPA- Direcció del centre. 

Des de l'AMPA es proposa reprendre les eixides al voltant del col·legi que es feien abans 
de la pandèmia. 
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S'informa de les noves incorporacions al Consell Escolar per a reemplaçar a les persones 
que han deixat el col·legi. 

 

3. Festa de Benvingua 7 Octubre 

El centre està organitzant una setmana de benvinguda del 3 al 7 d'Octubre i sol·licita a 
l'AMPA que organitze una “Festa de Benvinguda” el divendres 7 d'Octubre a la vesprada. 

S'enviarà a través del xat de Vocals d'aula i xat de Voluntaris/ies de l'AMPA una crida per 
a captar voluntaris/ies. La comissió de festes s'encarregarà d'organitzar-ho. 

 

4. Menjador. Proposta nova del centre. 

En l'últim Consell escolar es va debatre la nova proposta d'organització del Menjador en 
la qual els alumnes de 2, 3 i 4 anys menjarien a l'aula. Les professores d'infantil han 
redactat un escrit en el qual estan en contra d'aquesta nova organització; de manera 
extraoficial, els monitors/es del Menjador també han expressat el seu desacord amb 
aquesta nova organització i la seua preferència a tornar als horaris previs a la pandèmia. 

Des de Direcció s'ha informat que ja s'ha trobat una solució que s'explicarà en el pròxim 
Consell Escolar que hi ha previst per a parlar del Menjador. 

La postura de l'AMPA seria que l'ideal és intentar que tots els/les alumnes (excepte 
els/les de dos anys, que han de menjar a l'aula per ordre de Conselleria) pogueren 
menjar en el menjador, intentar respectar l'ús de l'aula polivalent i mantindre el Tatami. 

 

5. Nou representant de l'AMPA en el Consell Escolar. 

Cal triar nova representant de l'AMPA en el Consell Escolar. Carmen Poyatos no ha pogut 
acudir a la reunió però sí ha informat que es presenta voluntària en cas que no hi haja 
candidats/es. Es consulta als assistents si hi ha voluntaris per a cobrir el càrrec i com no 
hi ha, es vota que Carmen Poyatos serà la representant de l'AMPA en el Consell Escolar. 

 

6. Substitució de Guillermo Castelló com a vicepresident de l'AMPA i representant de 
famílies en el Consell Escolar. 

Guillermo Castelló ja no és pare del centre i va dimitir com a representant de famílies en 
el Consell escolar. La següent candidata seria Melanie Davis, pendent de confirmar si 
accepta el càrrec. 
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El lloc de vicepresident de moment queda vacant. S'anima als socis/ies a presentar-se a 
vicepresidenta/e en la pròxima Assemblea Extraordinària al novembre. 

 

7. Informació Extraescolars 

Els responsables de extraescolars no poden acudir a la reunió. Es destaca el bon 
acolliment que han tingut les extraescolars i encara que estiguen absents, es felicita la 
comissió d'extraescolars pel gran esforç realitzat i l'èxit obtingut. 

 

8. Xarrada de l'aigua de l'aixeta i consum sostenible 

S’informa de la possibilitat de realitzar unes xarrades oferides per EMIVASA sobre 
consum sostenible d'aigua. Es decideix proposar-ho en el pròxim Consell Escolar 

 

9. Precs i preguntes 

Hi ha hagut queixes de pares i mares sobre l'horari de les reunions amb els tutors/es, 
que enguany s'han programat per a l'última setmana de setembre al migdia; un horari 
que suposa per a moltes famílies un problema per dificultats a l'hora de conciliar amb 
l'horari laboral. Es decideix transmetre en el Consell Escolar aquest malestar de les 
famílies i proposar que les reunions es realitzen la primera setmana d'Octubre a la 
vesprada perquè puguen assistir més pares i mares. 

Al despatx de l'AMPA hi ha arxius que s’han de’eliminar. S'ha contactat amb una 
empresa d'eliminació d'arxius. El cost d'eliminar aquests arxius suposaria al voltant de 
100 euros, s'aprova la despesa. 

A les 17.00 la presidenta alça la sessió, de la qual, com a sotssecretària en dono fe i 
estenc la present acta. 
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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINARIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’ASSOCIACIÓ DE 
MARES I PARES D’ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 23.09.2022 
 

 
 
 
 
El 23.09.2022, a las 15:30 reunidas/os las/los asistentes de manera presencial en la sala 
de profesores, se abre la sesión siguiendo el orden del día que se señala y se desarrolla 
en la forma siguiente: 
 

1. Lectura y aprobación, si procede, del acta de la reunión anterior. 
 
Se aprueba el acta anterior. 

 
2. Información del último Consejo Escolar 15.9.2022: 

 
Se informa de que queda una factura de Serunión de 4000 euros que 
corresponde a la cena de graduación de los de sexto del año pasado. Al parecer 
ha habido un malentendido en la negociación con Serunión; como nueva 
empresa de comedor se acordó que asumirían los gastos del ágape que se hiciera 
en la graduación, pero Serunión no tiene constancia. Las personas responsables 
ya no están en el colegio. Se invita a Serunión a una reunión para buscar una 
solución.  
 
Se han creado las comisiones de trabajo: 
 

1- Economía y Comedor 
2- Pedagogía, Igualdad y convivencia 

 
Se informa de que se ha llegado a un acuerdo de colaboración con la Universidad 
de Valencia para un proyecto con la Facultad de Bellas Artes. 
 
Desde la AMPA se ha enviado al Consejo Escolar información sobre los proyectos 
ofrecidos en el IVAM. 
 
Se acuerda poner en marcha el proyecto de la Biblioteca. 
 
Dado el encarecimiento de los precios de las empresas de transporte, se solicita 
a la AMPA que pregunten a los socios/as si conocen empresas de transporte para 
comparar precios.  
 
Se propone retomar las reuniones AMPA- Dirección del centro. 
 
Desde la AMPA se propone retomar las salidas alrededor del colegio que se 
hacían antes de la pandemia. 
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Se informa de las nuevas incorporaciones al Consejo Escolar para reemplazar a 
las personas que han dejado el colegio. 
 

3. Fiesta de Bienvenida 7 Octubre 
 
 El centro está organizando una semana de bienvenida del 3 al 7 de Octubre y 
 solicita a la AMPA que organice una “Festa de Benvinguda”  el viernes 7 de 
 Octubre por la tarde. 
 

Se enviará a través del chat de Vocales de aula y chat de Voluntarios/as del AMPA 
 un llamamiento para captar voluntarios/as. La comisión de fiestas se encargará 
de  organizarlo. 

  
 
4. Comedor. Propuesta nueva del centro.  

 
En el último Consejo escolar se debatió la nueva propuesta de organización del 
comedor en la que los alumnos de 2, 3 y 4 años comerían en el aula. Las 
profesoras de Infantil han redactado un escrito en el que están en contra de esta 
nueva organización. De forma extraoficial, los monitores del comedor también 
han expresado su desacuerdo con esta nueva organización y su preferencia a 
volver a los horarios previos a la pandemia. 
  
Desde Dirección se ha informado de que ya se ha encontrado una solución que 
se explicará en el próximo Consejo Escolar que hay previsto para hablar del 
comedor. 
 
La postura de la AMPA sería que lo ideal es intentar que todos los alumnos/as 
(excepto los/las de dos años que deben comer en el aula por orden de 
Conselleria) pudieran comer en el comedor, intentar respetar el uso del aula 
polivalente y mantener el Tatami.   
 
 

5. Nueva representante del AMPA en el Consejo Escolar. 
 
Hace falta elegir representante de la AMPA en el Consejo Escolar. Carmen 
Poyatos no ha podido acudir a la reunión pero sí ha informado de que se presenta 
voluntaria en caso de que no haya candidatos/as. Se consulta a los/las asistentes 
si hay voluntarios/as para cubrir el cargo y como no hay se vota que Carmen 
Poyatos será la representante de la AMPA en el Consejo Escolar.   
 
 

6. Sustitución de Guillermo Castelló como vicepresidente de la AMPA y 
representante de familias en el Consejo Escolar. 
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Guillermo Castelló ya no es padre del centro y dimitió como representante de 
familias en el Consejo escolar. La siguiente candidata sería Melanie Davis, 
pendiente de confirmar si acepta el cargo.  
El puesto de vicepresidente de momento queda vacante. Se anima a los socios/as 
a presentarse a vicepresidenta/e en la próxima Asamblea Extraordinaria en 
Noviembre.  
 
 

7. Información Extraescolares 
Los responsables de extraescolares no han podido acudir a la reunión. Se destaca 
la buena acogida que han tenido las extraescolares y aunque estén ausentes, se 
felicita a la Comisión de extraescolares por el gran esfuerzo realizado y el éxito 
obtenido. 
 
 

8. Charla sobre consumo de agua del grifo y consumo sostenible 
 
 Se informa de la posibilidad de realizar unas charlas ofrecidas por EMIVASA 
 sobre consumo sostenible de agua. Se decide proponer en el próximo Consejo 
 Escolar  
 
 

9. Ruegos y preguntas 
 

Ha habido quejas de padres y madres  sobre el horario de las reuniones con los  
 tutores/as, que este año se han programado para la última semana de 
septiembre a mediodía, un horario que supone para muchas familias un 
problema por  dificultades a la hora de conciliar con el horario laboral. Se decide 
transmitir al Consejo Escolar este malestar y proponer que las reuniones se 
realicen la primera semana de Octubre por la tarde, para que puedan asistir más 
padre y madres. 

 
Se informa de que en el despacho de la AMPA hay archivos que hay que eliminar. 
Se ha contactado con una empresa de eliminación de archivos. El coste supondría 
alrededor de 100 euros. Se aprueba el gasto.  

 
 
A las 17:00 la Presidenta levanta la sesión, de la cual, como vicesecretaria doy fe y 
extiendo la presente acta. 
 
 


